
RM.0012.6.34.2014                        PROTOKÓŁ Nr 34/2014

z XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim 
VI kadencji 

odbytej w dn. 30 września 2014 roku.

Ad. 1 - 5 
– Otwarcia   sesji  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim   o  godzinie  13.00  dokonał

Przewodniczący Rady, Pan Sławomir Henryk Bogucki. 
– w posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (kopia listy obecności

stanowi załącznik do niniejszego protokołu),
– quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady;
– Przewodniczący Rady Miejskiej,  przedstawił  Radnym porządek obrad.  Zaproponował zmianę

porządku obrad i ujęcie w nim odczytania sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy
Piotrków Kujawski za pierwsze półrocze 2014 r. w punkcie 8 i przesunięcie pozostałych spraw o
jeden punkt dalej. Porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie. Za jego przyjęciem
opowiedziało się 13 radnych; 

– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (13 radnych opowiedziało się za jego
przyjęciem, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było)

– na sekretarza XXXIV sesji powołany został Radny, Pan Jan Pieczyński.

Ad. 6

-  Pan  Mirosław  Skonieczny  omówił  swoje  działania  między  sesjami.  Powiedział  m.in.,  ze

uczestniczył  z  uroczystości  zakończenia  roku  szkolnego  w  szkole  podstawowej  w  Piotrkowie

Kujawskim;  uczestniczył  w dniu 30.06.2014 r.  w spotkaniu wójtów i burmistrzów w Raciążku;

podpisał wraz z Panią Skarbnik w Urzędzie Marszałkowskim umowę na wykorzystanie środków z

FOGR; rozstrzygnięto konkurs na Dyr. szkoły podstawowej w Dębołęce; uczestniczył w obchodach

Dni  Piotrkowa  Kujawskiego;  30.07.2014  r.  podpisał  umowę  na  dofinansowanie  budowy

wodociągu; 1.08.2014 r. uczestniczył w spotkaniu z projektantem oczyszczalni ścieków; 12.08.2014

r. uczestniczył w sesji nadzwyczajnej poświęconej wyznaczeniu środków na remont dachu szkoły w

Piotrkowie  Kujawskim;  uczestniczył  w  organizacji  maratonu  windsurfingowego;  spotkał  się  z

projektantem oświetlenia parku w Piotrkowie Kujawskim; uczestniczył w powiatowych zawodach

strażackich;  uczestniczył  w rozpoczęciu  roku  szkolnego  w szkole  w  Dębołęce;  uczestniczył  w

spotkaniu w Konecku dotyczącym konserwacji punktów świetlnych w związku z gasnącą umową w

tym  zakresie;  podpisał  porozumienie  na  lata  2014-2020  ze  starostwem  powiatowym  oraz

wszystkimi  gminami  powiatu  radziejowskiego;  uczestniczył  w  dniu  24  września  2014  r.  we

wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji Rady Miejskiej.

 Ad. 7

- Pan Sławomir Bogucki poinformował o swoich działaniach miedzy sesjami. Powiedział m.in., że:

organizował prace Rady Miejskiej oraz jej posiedzenia; brał udział w zakończeniu roku szkolnego;

brał udział  w organizacji  wypoczynku dzieci  i  młodzieży;  brał udział  w organizacji  i  przebiegu
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dożynek w Kozach; brał udział w podejmowaniu decyzji dotyczącej uporządkowania ruchu na ul.

Włocławskiej; uczestniczył w obchodach Święta Policji, w maratonie windsurfingowym i festiwalu

Rock Piotrcowia.

Ad. 8

- Pani Jolanta Zalesińska odczytała sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków

Kujawski za pierwsze półrocze 2014 roku.

Ad. 9

-  Pan Sławomir  Bogucki  odczytał  projekt  uchwały Nr XXXIV/223/2014 w sprawie utworzenia

odrębnego obwodu głosowania.

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że uchwała taka jest podejmowana przy okazji każdych wyborów.

Utworzenie odrębnego obwodu głosowania dotyczy placówki opiekuńczej lub szpitala, w którym w

dniu wyborów przebywa co najmniej  15 osób.  W naszym przypadku konieczność taka dotyczy

Domu Pomocy Społecznej.

Głosowanie:  13  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących się”,  uchwała  Nr XXXIV/223/2014

została przyjęta jednogłośnie.

-  Pan Sławomir Bogucki odczytał projekt uchwały Nr XXXIV/224/2014  w sprawie zasad zwrotu

wydatków  na  pomoc  w  formie  posiłku  albo  świadczenia  rzeczowego  w  postaci  produktów

żywnościowych  dla  osób  objętych  wieloletnim  programem  wspierania  finansowego  gmin  w

zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020. Poinformował

ponadto, że uchwała ta została omówiona szczegółowo na posiedzeniu komisji Rady Miejskiej.

Głosowanie:  13  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących się”,  uchwała  Nr XXXIV/224/2014

została przyjęta jednogłośnie.

- Pan Sławomir Bogucki odczytał projekt uchwały Nr XXXIV/225/2014 w sprawie przejęcia od 

Wojewody Kujawsko – Pomorskiego opieki nad grobami i cmentarzami wojennymi na terenie 

Gminy Piotrków Kujawski.

- Pan Jarosław Waszak poinformował, ze dotychczas obowiązujące w zakresie objętym w/w 

uchwałą wygasło. Dlatego też Wojewoda poprosił o podpisanie nowego porozumienia, jednak bez 

określenia daty granicznej.

Głosowanie:  13  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących się”,  uchwała  Nr XXXIV/225/2014

została przyjęta jednogłośnie.

-  Pan Sławomir Bogucki odczytał projekty uchwał: Nr XXXIV/226/2014 w sprawie Wieloletniej
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Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Piotrków  Kujawski  na  lata  2014-2025  oraz  Nr

XXXIV/227/2014 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków

Kujawski na rok 2014.

-  Pani  Jolanta  Zalesińska  poinformowała,  że  uchwały  te  były  szczegółowo  omawiane  na

posiedzeniu  komisji  Rady Miejskiej  oraz,  że  złożyła  do  projektu  uchwały autopoprawkę,  która

dotyczyła  zwiększenia  wydatków:  o  8  tys.  zł  na  szkołę  podstawową  w  Dębołece,  na  remont

chodnika i podjazdu przed szkołą, o 3.600 zł, o 2 tys. zł na Izby Rolnicze.

Pytań nie było. Na posiedzenie przybyła Radna – Arleta Petek, od tej pory w głosowaniu brało

udział 14 Radnych.

Głosowanie:  14  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących się”,  uchwała  Nr XXXIV/226/2014

została przyjęta jednogłośnie.

-  Pan  Mariusz  Wojciechowski  poprosił  o  sprecyzowanie  wydatków  inwestycyjnych  zakładu

komunalnego, dotyczących zakupu ramy do ciągnika TUS. Dodał, że wydaje mu sie, że zakupiony

ciągnik posiada ramę.

- Pan Władysław Rybarczyk odpowiedział,  że istotnie zakupiony ciągnik posiada ramę, za którą

jednak nie dokonano płatności. Jeśli  jednak wpłata za ramę nie zostanie uregulowana, ram przy

okazji przeglądu zostanie zdemontowana i zwrócona.

- Pan Krzysztof Żak zapytał czy nie starczyło wyznaczonych środków na zakup ciagnika z TUS?

- Pan Władysław Rybarczyk odpowiedział, że zakup nie został zrealizowany w trybie zamówienia

publicznego i w całej procedurze zamawiano ciągnik bez ramy z obawy o to, że braknie środków na

zakup  ciągnika  z  ramą.  Wszystkie  oferty,  oprócz  jednej  były  graniczne.  Powiedział  także,  że

wcześniej twierdził, iż będzie kupował równiarkę, ale okazała się ona zbyt droga (ok. 150 tys. zł).

Jego zdaniem stać nas na zakup samochodu oraz pługa (60 tys. zł), ale na równiarkę nie. Stwierdził,

ze Rada miała prawo nie zgodzić się na wcześniej wnioskowany zakup i z tego prawa skorzystała.

- Pan Sławomir Bogucki zapytał czy zakład komunalny przeprowadza windykację długów wobec

największych dłużników?

- Pan Władysław Rybarczyk stwierdził, ze wie co ma robić w kwestii windykacji, ale ona kosztuje i

bardziej opłaca się wyłączyć dostawę wody do osób zalegających z opłatami za nią.

- Pan Krzysztof Żak powiedział,  że wcześniej w rozmowach padała kwota 100 tys. zł na zakup

równiarki, a nie, jak obecnie 150 tys. zł. Jeśli chodzi o zadłużenie jednej z firm za dostawę wody

wcześniej było mówione, że firma ta zalega z opłatami na kwotę 20 tys, zł, a nie, jak obecnie jest

mowa, o 50 tys. zł.

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, że nie wątpi w to, iż można zakupić równiarkę za 80 tys.

zł,  ale  będzie ona taka sama jak ta,  którą obecnie zakład dysponuje,  albo w bardzo podobnym

stanie.

-  Pan Sławomir  Bogucki  powiedział,  że  po posiedzeniu  komisji  dokonano zmian w wydatkach
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zakładu komunalnego i pieniądze przeniesiono z zakupu równiarki na zakup materiałów m.in.

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, że radni chcieli usunąć równiarkę z wydatków i to uczynił.

Dodał,  ze  pieniądze  wyznaczone  na  materiały  nie  muszą  być  wykorzystane  i  mogą  przejść  w

nadwyżkę i zostaną zwrócone do gminy.

- Pan Mirosław Skonieczny poruszył temat możliwości zakupu koparko – ładowarki na zasadzie

leasingu.

-  Pan  Krzysztof  Żak  przestrzegł  przed  zakupem  koparko  –  ładowarki,  uznał,  że  najbardziej

potrzebna jest równiarka bo stan tej,  która obecnie jest w użyciu jest fatalny. Złożył wniosek o

wykreślenie poprawki dotyczącej przesunięcia pieniędzy z zakupu na materiały z budżetu.

- Pan Sławomir Bogucki zapytał czy Pan Kierownik wie ile paliwa zużywa star 266 oraz w jaki

sposób będzie on wykorzystywany przez  okres zimy?  Zapytał  także czy opinia  dotycząca stanu

równiarki jest prawdziwa oraz czy zakład zamierza dalej ryzykować jej uzywanie?

- Pan Władysław Rybarczyk odpowiedział, że zakładu komunalnego nie stać na zakup równiarki.

-  Pan  Mariusz  Wojciechowski  powiedział,  że  jest  on  za  odnawianiem  sprzętu  i  kupowaniem

nowego.  Dodał,  że  należy się  zastanowić nad zabezpieczeniem brakującej  do zakupu równiarki

kwoty w przyszłorocznym budżecie.

-  Pan Sławomir  Bogucki  powiedział,  że  plan firmy jest  na cały rok.  Dodał,  że  Pan Rybarczyk

zamydlał oczy Radzie zakupem równiarki oraz, że wszyscy mają nadzieję, że Pan Rybarczyk zrobi

tak aby wyznaczone pieniądze zostały słusznie wydane.

-  Pan  Krzysztof  Żak  powiedział,  że  nie  bez  powodu  złożył  wniosek  o  wyrzucenie  poprawek

dotyczących zakładu komunalnego z budżetu.

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, że księgowy prawidłowo dokonał podziału zdjętej kwoty

proporcjonalnie na inne materiały. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że w wydatkach zakładu komunalnego jest ujęte 16,5 tys. zł na

delegacje oraz 10 tys. zł na telefony komórkowe.

- Pan Władysław Rybarczyk odpowiedział, że w kwotę 16,5 tys. zł wchodzi ryczałt dla inkasenta, a

w kwotę za telefon wchodzą także rachunki za telefony służbowe innych pracowników.

-  Pan  Tomasz  Paradziński  powiedział,  że  jest  przeciwny  zdejmowania  z  wydatków  zakładu

komunalnego kwoty na zakup samochodu.

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, że jeśli Rada przesunie te pieniądze to istnieje ryzyko, że

braknie na zakup paliwa. Dodał, że nie pozwoli aby te 70 tys. zł zostało zmarnowane. Powiedział

też, że zakup nowej równiarki to wydatek rzędu 200 tys. zł.

-  Pan Władysław Rybarczyk  powiedział,  że  jego zdaniem zakup  nowego  ciągnika  dla  zakładu

komunalnego  poprawił  wizerunek  zakładu.  Zaczęło  być  widać,  że  jest  to  profesjonalna  firma.

Wyposażenie straży pożarnych z terenu gminy jego zdaniem są dobrze wyposażone, mimo, że mają

wyjazdy raz na jakiś czas, a zakład komunalny wyjeżdża swym sprzętem co dnia, a jest on w stanie
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dużo  gorszym  od  samochodów  strażackich.  Poprosił  Radę  o  zatwierdzenie  zaproponowanych

zmian.

-  Pan Krzysztof  powiedział,  że  szkoda,  iż  szkoły nie dostały tych pieniędzy,  które mają zostać

niewykorzystane w budżecie zakładu komunalnego. Dodał, że środki, które Rada chce zablokować

można było to rozplanować w nadwyżkę budżetową.

- Pani Jolanta Zalesińska powiedziała, że ta nadwyżka zakładu komunalnego będzie musiała wrócić

do budżetu gminy, jeśli będzie niewykorzystana.

- Pan Krzysztof Żak powiedział, że jeśli te pieniądze wróciłyby teraz do gminy to można by było je

na coś wykorzystać.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział do Pana Rybarczyka, że w dniu dzisiejszym upływa termin

składania  do  Burmistrza  wniosków  do  budżetu  i  powinien  on  złożyć  wniosek  dotyczący

wyznaczenia środków na zakup równiarki. Wówczas będzie to dla wszystkich czytelne.

- Pan Sławomir Bogucki ogłosił 5 minut przerwy.

Wznowiono obrady po przerwie.

- Pan Krzysztof Żak wycofał swój wcześniejszy wniosek z uwagi na sytuację zakładu komunalnego.

-  Pani  Jolanta  Zalesińska zaproponowała aby 71 tys.  zł  przeznaczonych na zakup samochodu i

pługu przeznaczyć na zakup równiarki w budżecie zakładu komunalnego. Zmiana dotyczy także

uzupełnienia o słowo „o” zapisu dotyczącego funduszu obrotowego, który zmniejsza się o kwotę 25

tys. zł. 

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, że gdyby Rada poprosiła go o wprowadzenie tego rodzaju

zmian i zgłosiła swoje wątpliwości wcześniej to by do tego nie doszło.

Sale opuścił Pan Sławomir Kawczyński. Od tej pory w głosowaniu bierze udział 13 Radnych.

Głosowanie:  13  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących się”,  uchwała  Nr XXXIV/227/2014

została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 10

- Pani Arleta Petek poprosiła o częstsze patrole piesze policji na terenie miasta, o zajęcie się sprawą

wałęsających się po ulicach, agresywnych psów, które mają właścicieli,  którzy są bezkarni w tej

kwestii oraz o dopilnowanie aby właściciele pozostawiający samochody w łączniku ul. Kościuszki z

ul. 1 Maja więcej tego nie robili. Poprosiła także aby w niedziele ustawiać radar na ul. 1 Maja bo

wówczas samochody, szczególnie na obcych rejestracjach zbyt szybko tam jeżdżą. Zaproponowała

aby wreszcie zająć się sprawą mieszkańców, którzy wypalają w piecach materiały, które powodują

wydobywanie się z kominów żrącego dymu.

Ad. 11

- Pan Wojciech Komoterski zapytał kto ma płacić składki na Gminną Spółkę Wodną za zakład
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komunalny? Dodał, że Urząd Gminy twierdzi, ze zakład komunalny, a zakład komunalny twierdzi ,

że Urząd Gminy.

-  Pan Mirosław Skonieczny powiedział,  że  myśli,  iż  wniosek spółki  wodnej  o  dofinansowanie

trzeba będzie rozpatrzyć pozytywnie.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że sprawa ta została skierowana do interpretacji prawnej. Dodał

także,  że  skoro  Panu Komoterskiemu  jest  znany jakikolwiek  przepis  mówiący o  tym,  że  dana

jednostka ma płacić tę składkę to niech go wskaże.

- Pani Elżbieta Maniewska podziękowała za zakup sprzętu do świetlicy w Zborowcu. Zapytała czy

firma robiąca asfalt wiedziała jaka jest szerokość projektowa? Dodała, że niektóre działki nie mają

wjazdów. Poprosiła o zmiany w planie zagospodarowania przestrzennego, które wstrzymają rozwój

plantacji wiatraków, które powodują ogromne niedogodności dla mieszkańców okolicy.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że było to robione bez opinii i konsultacji społecznej.

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział,  że jeśli  chodzi o asfalt  to I etap był robiony zgodnie z

dokumentacją a drugi jest szerzej robiony z uwagi na to, że firma wykonująca miała więcej asfaltu i

go wykorzystała. Co do braku wjazdów na działki powiedział,  że zna jeden taki przypadek. Być

może  jest  ich  więcej  ale  to  dlatego,  że  dokumentacja  była  robiona  wcześniej  niż  wyznaczono

działkę.

- Pan Mariusz Wojciechowski przypomniał o swojej interpelacji dotyczącej sztandaru.

- Pan Jarosław Waszak poinformował, że Rada Miejska zgodnie z prawem musi najpierw podjąć

uchwałę dotyczącą wszczęcia procedury, następnie projektuje się sztandar i opisuje go szczegółowo

i opiniuje. powyższe wymaga także opinii odrębnych organów. Na koniec podejmuje się uchwałę w

sprawie zatwierdzenia  wzoru sztandaru.  Dodał,  ze  zostanie  to omówione na najbliższej  komisji

statutowej.

-  Pani  Arleta  Petek  powiedziała,  ze  niegdyś  w herbie  Piotrkowa Kujawskiego nie  było  koloru

żółtego, rozetka została zniekształcona.

- Pan Edward Kubisiak podziękował za wykończenie chodnika w Nowej Wsi.

- Pan Sławomir Bogucki poprosił  o udzielenie odpowiedzi na temat niemożliwości podniesienia

dotacji dla klubu sportowego „Unia Leszcze”.

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, że udzielanie dotacji dla klubów sportowych odbywa się w

drodze konkursu, a ten już się odbył i zakończył. Jeden raz w historii podniesiono dotacje dla klubu

„Zjednoczeni”,  ale  związane  było  to  z  ich  awansem do  wyższej  ligi.  Ponadto  „Unia  Leszcze”

wnioskowała wcześniej o montaż tzw. piłkochwytów na boisku w Leszczach i wydatek ten został

poczyniony.

- Pan Sławomir Bogucki zapytał czy miedzy krawężnikami a asfaltem obok chodnika w Jerzycach

uzupełniono asfalt?

- Pan Edward Kubisiak odpowiedział, że uzupełniono to sypkim asfaltem
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- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, że odstępy od krawędzi jezdni uzupełniono kamieniem.

- Pan Stanisław Pomianowski zapytał czy w ramach inwestycji budowy nawierzchni na osiedlu przy

ul. Dworcowej planuje się budowę chodnika na ul. Kolejowej?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, że nie.

-  Pan Sławomir  Bogucki  podziękował  za  zaproszenie  na obchody 50-lecia  powstania  szkoły w

Byczu.  Poinformował,  że  wystosuje  delegacje  ze  składu  Rady  Miejskiej  do  udziału  w  tej

uroczystości.

  

Ad. 12

– Pan  Sławomir  Bogucki  po  stwierdzeniu  wyczerpania  tematyki  obrad  XXXIII  sesji  Rady

Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

     Zamknięcie XXXIV sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14:58

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz: .............................                                      

Przewodniczący Rady Miejskiej ....................................
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